

BIO — FR & EN / FR & EN

FR

Courte biographie

M. Stéphane Ouedraogo est Managing Partner de Stallion Cap Africa.

Avant d'occuper ce poste, il a été vice-président de Lilium Group (Vista Bank Group) en charge du business développement de 2022 à 2024.

De 2016 à 2022, il a été conseiller spécial du Président du Burkina Faso pour les questions financières, économiques et d'investissement. À ce titre, il a apporté des orientations stratégiques aux niveaux national et régional et a participé à la conception ainsi qu'à la mobilisation des financements du Plan national de développement économique et social.

Stéphane a débuté sa carrière aux États-Unis et en France, où il a occupé des postes clés en corporate finance. Il a notamment fait partie du top management d'Arysta LifeScience pour l'Afrique de l'Ouest et du Centre.

Doté d'une forte connaissance de l'environnement des affaires en Afrique, il a contribué à la structuration et au développement de nombreuses PME dans l'immobilier, l'agro-industrie et les services.

Il est titulaire d'un Bachelor en finance (IFAM Paris) et d'un MBA en finance et systèmes d'information (Lubin School of Business, Pace University, New York), ainsi que d'un diplôme d'Executive Education de la Harvard Business School.

EN

Short bio

Mr. Stephane Ouedraogo is the Managing Partner of Stallion Cap Africa.

Prior to this role, he served as Vice President at Lilium Group (Vista Bank Group), leading business development from 2022 to 2024.

From 2016 to 2022, he was Special Advisor to the President of Burkina Faso on finance, economics and investments. In this capacity, he provided strategic guidance at national and regional levels and contributed to the design and funding mobilization of the National Economic and Social Development Plan.

Stephane began his career in the United States and France, holding key corporate finance roles. He was part of the top management team at Arysta LifeScience for West and Central Africa.

With strong knowledge of the African business environment, he has helped structure and grow numerous SMEs across real estate, agribusiness and services.

He holds a Bachelor's degree in Finance (IFAM Paris) and an MBA in Finance and Information Systems (Lubin School of Business, Pace University, New York), as well as an Executive Education credential from Harvard Business School.